
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 11/01/2022 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Οι φασολοπαραγωγοί του Δήμου Πρεσπών Φλώρινας χωρίς 

στοιχειώδη συγκομιδή» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αγροτών Φλώρινας, ολοκληρωτική σχεδόν καταστροφή έχουν 
υποστεί οι φασολοπαραγωγοί του Δήμου Πρεσπών Φλώρινας. Οι εναλλασσόμενες 
ακραίες καιρικές συνθήκες του προηγούμενου χρονικού διαστήματος (υψηλές 
θερμοκρασίες, νεροποντές, παγετός) έπληξαν σε τέτοιο βαθμό την παραγωγή των 
φασολοπαραγωγών με συνέπεια να συγκομίσουν μόνο το 15-25%, κατά την περίοδο 
των Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς από την αναμενόμενη παραγωγή τους. Η 
συγκομιδή θα έπρεπε να ολοκληρωνόταν αρχές Οκτωβρίου, αλλά οι συνεχείς καιρικές 
εναλλαγές που έπλητταν διαρκώς τα φασολοχώραφά τους ώθησαν τους παραγωγούς 
να αναζητούν και να εντοπίζουν στα χωράφια κατά τη διάρκεια των εορτών ό,τι 
απέμεινε από την παραγωγή τους που με κόπο και ιδρώτα επεδίωξαν να συγκομίσουν. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Πότε προτίθεστε να αποζημιώστε τους φασολοπαραγωγούς του Δήμου Πρεσπών 
Φλώρινας για την καταστροφή που υπέστησαν το προηγούμενο χρονικό διάστημα; 
 
2. Διατίθεστε να μας κοινοποιήσετε την εκκρεμή σας απάντηση σε ερώτησή μας με 
αριθμ. πρωτ.: 715/27-10-2021 και με θέμα: «Ανάγκη κρατικών αποζημιώσεων στους 
φασολοπαραγωγούς της Καστοριάς και των Πρεσπών», η οποία αφορά την 
εκκρεμότητα καταβολής αποζημιώσεων στους φασολοπαραγωγούς Καστοριάς και 
Πρεσπών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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